

10200 No. 5 Road Richmond, BC V7A 4E5 Phone (604) 275-1893 office.rcmbc@gmail.com www.rcmbc.ca

#### 教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha (粵語事工 Cantonese Ministry)

韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers (英語事工 English Ministry)

刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu (國語事工/Mandarin Ministry)

陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan (兼職同工 P/T Minster)

聚會時間	主日崇拜	主日學
Worship	<u>Sunday Worship</u>	<u>Sunday School</u>
粵語 Cantonese 國語 Mandarin	上午 11:00am 上午 9:30am 上午 9:30am	上午 9:30am 上午 11:00am 上午 11:00am
英語 English	上十 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	TBA	上午 11.00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (**Zoom**) 帳號:846 1728 6280, 密碼:10200

#### 粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen 隔週二上午 10:00am Alternate Tue (年長兄姊 Seniors)

迦密團 Carmel 週日下午 1:300pm Sun

(55後/plus)

以勒團 Jireh 週五晚上 8:00pm Fri

(中年夫婦 Middle-age Couples)

以諾團 Enoch 週日下午 12:30pm Sun

(年青夫婦 Young Couples)

## 英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (Adults) 1st Sat Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pmTue Genesis/Levi (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri **國語團契 Mandarin Fellowship** 週五晚上 7:30pm Fri

RCMBC E-Transfer email address 電子奉獻地址 give@rcmbc.ca

## 實體與網上粵語主日崇拜

2023年9月24日上午11:00

本年度教會主題《彼此相顧,激發愛心》來 10:24

### 【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 36:7-8〉	主席
讚美詩	<#9>	會眾
詩歌		領詩/會眾
祈禱/主禱文		牧者

## 【恭聆主道】

讀經	<創 15:1-17>	主席
證道	〈一生之久〉	繆詠堂傳道
詩歌	〈豐盛的應許〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

#### 【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	郭成耀	區以恆
講員	繆詠堂傳道	夏永康傳道
司琴	郭區以祺	夏馮慧賢
領詩	敬拜小組	黄國強
司事	陳張惠英,劉笑華	陳愛娣,譚歐陽婉君
	譚共展	譚敏舜
影音	黄國強,陳家樂	黃凱燊,趙翰頤
·		

10 月份主餐襄禮

區以恆, 譚歐陽婉君, 譚敏舜

## 實體與网上国语主日崇拜

2023年9月24日上午9:30

本年度教會主題《彼此相顧,激發愛心》來 10:24

#### 【口唱心和赞美上帝】

序乐

宣召	〈诗篇 146:1-2〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众

安静默祷

主席

祷告/主祷文 刘春妍传道

### 【虚心受教敬拜上帝】

读经	〈书 1:1-9〉	主席
信息宣讲	〈你当刚强壮胆〉	林镇平牧师
同应诗歌	〈靠着耶稣得胜〉	

#### 【关怀互爱见证上帝】

奉献祷告

祝福	林镇平牧师
三一颂	会众
安静默祷	会众
家事分享	刘春妍传道

## 【崇拜后】主日学

崇拜事奉配搭		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	吴海宾	张光裕
讲员	林镇平牧师	刘春妍传道
领诗	朱春凤	许茉
招待	朱静贤	朱春凤
儿童	许茉	何彤, 吕丽凤
灯光影音	张绍亮	蔡敏燕

#### 周五国语团契节目

9月29日,7:30pm 在教会聚会,学习《标竿 人生》。

# EM Sunday Worship (In-Person & Livestreaming) 9:30 am on September 24, 2023

Church Theme 2023

"CARE FOR THE ONE"

Hebrews 10:24

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song:

Worship Team

Scripture Reading:

John 9

Worship Through the Word:

"Knowledge Gone Wrong"

John 9

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song:

Worship Team

Benediction:

Pastor Michael

Next Week October 1

Speaker: Pastor Michael Welbers

## **ANNOUNCEMENTS**

- **1.** Join us today at 12:15 PM in Room 215 for our monthly **EM Prayer Gathering**!
- **2.** The 33rd Anniversary Thanksgiving Day and Baptism Joint Worship will be held on Sunday, October 8th at 10:00am. After the Joint Worship, please join lunch together to celebrate. Lunch fee: over 12 years old \$10 per person, under 11 years old \$5, free for children under 2 years.
- **3. Special Thanksgiving offering in October**: In order to encourage the congregations to express thanksgiving to the Lord during the Thanksgiving season, a special "Thanksgiving Offering Envelope" is being inserted into the bulletin.
- 4. For our Missions Month in November, we would like to learn more about God's world. Any individual or group may choose a country and prepare a print out (one page or poster, bilingual) with the following: Name, Flag, Map, a few Prayer Items. In addition, provide a Snack (ANY amount is fine: it's just to get a taste, not to feed everyone!) and put a label next to it (Name, Main Ingredients, whether it contains Nuts or Gluten). By October 1st, let one of the pastors know which country and which Sunday in November you'd like to participate (the displays and snacks are meant for the time between 10:30-10:50 AM).
- **5.** According to our bylaw, the **2024 Deacon Nomination Committee DNC** has been formed: Phebe Chan (Chair), Ringo Cheng, Vivian Chan-Wong (Deacon representatives) Simon Chuong, and Valerie Tam (Congregation representatives). From September 3<sup>rd</sup> to October 22<sup>nd</sup>, active members may submit nominations to Pastor Phebe Chan. Nominations are to be made by two active members along with the consent of the nominee. Please see the active members list and guidelines for Deacon Domination placed in the sanctuary. Please pray for the process of nomination.

## 教會事工

- 1. **十月八日教會 33 周年感恩及浸禮聯合崇拜**於早上 10 時舉行,會後午餐同慶,餐費 12 歲及以上\$10, 11 歲及以下\$5,2 歲及以下免費。
- 2. 十月份舉行感恩節特別奉獻,為鼓勵弟兄姊妹趁感 恩節表達向主的感恩,我們會在周刊附上「感恩封」 方便弟兄姊妹以奉獻表達向神的感恩。
- 3. 崇拜部於 10 月 22 日下午 1:30-3:00 舉辦工作坊, 請有份參與崇拜事奉的弟兄姊妹,包括影音,司事 和有心參與崇拜事奉的弟兄姊妹,預留時間出席。
- 4. 十一月是本堂的"宣教月",我們盼望更多地認識上帝的世界,任何個人或團契都可以選擇一個國家,並且準備一張中英文單張或海報,其中包括:國家名稱、國旗、地圖、一些代禱事項,同時,請提供一份該國的小食(任何份量都可以,因祗供品嚐,以引起我們對該國家的認知和興趣,而不是為了餵飽所有人!)並在旁邊貼上標籤(食品名稱、主要成分、是否包含堅果或麩質)欲與參加的會眾請在 10 月 1 日前告知牧者你會於 11 月的那個主日提供某個國家的小食(展示和品嚐的時間是上午 10:30-10:50)。
- 5. 依本堂會章 2024 年執事提名委員會已成立, 名單如下:陳甦靈傳道(主席),鄭達陽弟兄,黃陳淑華姊妹(執事會代表),張光裕弟兄,譚陳寶賢姊妹(會眾代表),由9月3日至10月22日期間,活躍會友可以在提名委員以外,同時為2024年執事候選人提名,表格可以在辦公室索取.提名必須由兩位活躍會友聯署,並於提名前獲得被提名人同意,填妥後之表格請送交提名委員會主席,以便委員會核實.有關「活躍會友名單」及「選舉執事及提名委員指南」請參閱大堂報告板,請為提名程序代禱。
- 6. 今個星期五有 AWANA, 今天崇拜後請各位弟兄姊妹 幫忙把椅子叠起移在左右兩旁。

#### 上週實體崇拜出席人數 Last Week's In Person Worship Attendance

 CM 粵語 75 人
 EM 英語 48 人

 MM 國語 27 人 (Zoom 9 人)

cSS 兒童主日學 29 人 AWANA (9/15) 39 人